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دیدگـاه

گفت وگو

سنگین وزن تیم ملی کشتی فرنگی ایران با تاکید بر اینکه 
هدفی جز کسب مدال طلا در مسابقات جهانی صربستان 
ندارد، گفت: کسب طلای جهان با شکست لوپز لذت بیشتری 
دارد. امین میرزازاده در گفت گو با ایسنا، درباره شرایط خود 
در آستانه حضور در رقابت های رنکینگ قرقیزستان، اظهار 
کرد: تمرینات خوبی را پشت سر گذاشتیم و امیدوارم هم من 
و هم سایر بچه ها بتوانیم نتایج درخشانی را در این مسابقات 
کسب کنیم و جایگاه مان را در رنکینگ برای 
مسابقات قهرمانی جهان ارتقا بدهیم. 
دارنده مدال نقره بزرگسالان جهان 
و طلای امیدهای جهان، افزود: 
تمام تلاشم را می کنم تا نماینده 
شایسته ای برای کشورم باشم و 
بتوانم مدال نقره سال گذشته 
جهان را به مدال طلا 

تبدیل کنم. وی درباره برنامه هایش برای حضور در المپیک 
۲۰۲۴ پاریس، گفت: گام به گام پیش می روم، ابتدا هدفم 
کسب مدال طلا در مسابقات قهرمانی جهان و همچنین 
کسب سهمیه المپیک است. بعد از آن برای المپیک پاریس 
و کسب بهترین نتیجه در المپیک برنامه ریزی می کنم. 
میرزازاده درباره اعلام آمادگی میخاین لوپز کوبایی برای 
کسب پنجمین طلای المپیک و تبدیل شدن به پرافتخارترین 
کشتی گیر جهان گفت: هرچه رقابت سخت تر باشد و رقبا 
بزرگتر باشند کسب مدال طلای جهان شیرینی خاص تری 
دارد و بیشتر می چسبد. حضور ایشان هم به عنوان کسی که ۴ 
طلای المپیک دارد قطعا سطح کیفی مسابقات سنگین وزن 
در المپیک را بالاتر می برد و به مدال طلا رسیدن در حضور 
لوپز شیرینی خاصی دارد. امیدوارم لذت آن را بچشم. سنگین 
وزن تیم ملی کشتی فرنگی درباره اینکه آیا به پیروزی مقابل 
لوپز ۴۲ ساله در المپیک پاریس فکر می کند یا خیر گفت: 
قطعا. من روبه روی هر حریفی که قرار می گیرم سعی می کنم 

بهترین عملکرد خودم را داشته باشم و به پیروزی برسم.

  کوتاه 
تسنیم: مدیرعامل باشگاه مس سونگون ورزقان گفت که 
تصمیم گرفته به نیمکت مربیگری بازگردد. رسول خطیبی 
در گفت وگو با روابط عمومی باشگاه مس سونگون ورزقان، 
درباره دوران حضور خود در این باشگاه اظهار داشت: من با 
هدف ارتقای ورزش آذربایجان وارد مدیریت باشگاه مس 
سونگون شدم در این یک سال، ساختارسازی خوبی کردیم 
و به موفقیت های بزرگی در رشته های مختلف دست یافتیم. 
باشگاه مس اکنون تنها در فوتسال خلاصه نمی شود و در اکثر 
رشته های ورزشی مدعی است. وی در مورد علاقه خود به 
بازگشت به نیمکت مربیگری تصریح کرد: من یک فوتبالی 
هستم و عشق و علاقه من به مستطیل سبز است. پس از یک 
سال مدیریت در فوتسال، تصمیم گرفته ام که دوباره به زمین 
فوتبال برگردم و سرمربیگری کنم. در روزهای گذشته از چند 
تیم پیشنهاد همکاری دریافت کرده ام و تصمیم نهایی من، 
بازگشت به سرمربیگری خواهد بود. در چند روز آینده تصمیم 
نهایی را خواهم گرفت. مدیرعامل باشگاه مس سونگون در 
ادامه گفت: تا این لحظه مسئولیت مدیریت باشگاه را برعهده 
دارم و پیگیر امور باشگاه هستیم، اما با تصمیمی که به بازگشت 
به مستطیل سبز گرفته ام، پیشنهادهایی را در راستای ارتقای 
جایگاه مس و آذربایجان به مسئولان رده بالا داده ام. منتظر 
هستیم تا تصمیمات لازم گرفته شود و تا تصمیم نهایی، امور 

باشگاه بدون وقفه ادامه خواهد داشت.

بیــن المــلل 
 سرمربی ایتالیایی سفیدپوشان مادرید فصل آینده هم 
هدایت این تیم را برعهده خواهد داشت. کارلو آنچلوتی که این 
فصل تنها با رئال مادرید فاتح جام حذفی اسپانیا شد و تیمش 
عملکرد پرفراز و نشیبی در طول فصل داشت، در خصوص 
آینده حرفه ای اش شایعات زیادی مطرح شده است اما حالا خبر 
می رسد که مدیران باشگاه رئال مادرید و در رأس آن فلورنتینو 
پرس همچنان به این مربی ایتالیایی اعتقاد دارند و می خواهند با او 
به کارشان ادامه دهند. بر اساس گزارش نشریه اسپانیایی »آاسِ« 
چاپ مادرید؛ آنچلوتی فصل بعد هم در رئال مادرید خواهد بود و 
کارش را در مورد طراحی ترکیب مدنظرش برای فصل بعد آغاز 
کرده است، اینکه تیم در چه پست هایی باید تقویت شود و چه 
بازیکنانی را در لیست خروجی قرار دهد. نشریه »مارکا« هم روز 
گذشته مدعی شده بود که این مربی ایتالیایی به مدیران باشگاه 
رئال گفته که می خواهد فصل بعد هم روی نیمکت کهکشانی ها 
باشد. کنفدراسیون فوتبال برزیل مدتی است که وضعیت کارلتو 
را زیر نظر دارد و خواهان استخدام او برای تیم ملی برزیل است. 
فلورنتینو پرس رئیس باشگاه رئال مادرید اخیراً در پی قهرمانی 
این تیم در جام حذفی اسپانیا با برتری ۲ بر یک مقابل اوساسونا 
در دیدار فینال گفته بود: »حتی نمی خواهم چیزی در مورد این 
شایعات بشنوم. کارلتو یک فصل دیگر از قراردادش باقی مانده و از 

او خیلی راضی هستیم«. 

ستاره جنجالی والیبال لهستان:  
در آینده شاید مبارز MMA شوم! 

ایسنا: کوبیاک ستاره سابق والیبال لهستان 
و بازیکن جنجالی این تیم می گوید که می 
خواهد مبارز MMA شود. به گزارش پلست، 
کوبیاک اسطوره والیبال لهستان می گوید 
که احتمال دارد مبارز MMA شود. این 
صحبت های درحالی مطرح می شود که کوبیاک 
همچنان یک والیبالیست فعال است. او به تازگی 
پس از سال ها بازی در ژاپن، از قاره آسیا جدا 
شده و هنوز مشخص نیست فصل 
آینده در کدام باشگاه بازی خواهد 
کرد.  کوبیاک در مورد ورزش رزمی 
گفت: با توجه به حرفه ام فعلا 
ورزش رزمی نمی کنم، اما بعد 
از پایان دوران حرفه ای ام قصد 
دارم زمان از دست رفته را 

جبران کنم. 

خارج ازمستطیل سبز

گواردیولا      مربی فصل 
 لیگ  جزیره شد 

پپ گواردیولا به عنوان بهترین مربی فصل 
۲۰۲۲-۲۰۲۳ رقابت های لیگ برتر انگلیس 
انتخاب شد. منچسترسیتی در فصلی که گذشت 
با هدایت پپ گواردیولا عنوان قهرمانی را در لیگ 
برتر انگلیس به دست آورد. سیتی در حالی به 
قهرمانی دست پیدا کرد که آرسنال بیشترین دوره 
صدرنشینی را تجربه کرد با این حال شاگردان 
گواردیولا با پیروزی در هر دو بازی رفت و برگشت 
برابر توپچی ها شایستگی خود را برای قهرمانی 
نشان دادند. پپ گواردیولا به عنوان بهترین 
سرمربی فصل لیگ برتر انگلیس انتخاب شد. این 
برای سومین سال پیاپی است که سیتی عنوان 
قهرمانی در لیگ برتر انگلیس را کسب می کند 
و پنجمین قهرمانی پپ با این تیم هم به شمار 
می آید تا یک رکورد تاریخی را همراه سیتیزن ها 

به ثبت برساند. 

خبـــــر

دلیل عملکرد نه چندان خوب شهداب یزد 

تیم شهداب یزد در رقابت های والیبال جام باشگاه های 
آسیا باوجود جذب ستاره ای مانند سعید معروف، نتایج دور 
از ذهنی ثبت کرد.  پیش از هر اظهار نظری در مورد نتیجه 
کسب شده باید تاکید کنم که هیچ اطلاعی از سیاست های 
باشگاه شهداب و مدیرانش ندارم و فقط عملکرد فنی این 
تیم موضوع بحث است. به نظرم این باشگاه، هواداران و 
مدیر جوانش، کاپ قهرمانی جام باشگاه های آسیا را در 
ویترین افتخارات خود کم داشتند و تمام تلاشش شان بر 
این بود که بتوانند در دومین حضورشان بر سکوی قهرمانی 
بایستند. جذب معروف هم به عنوان ستاره ای باتجربه در 
راستای کسب قهرمانی، سیاست درستی بود، اما برای برنده 
شدن و قهرمانی ابزار های متفاوتی لازم است و باید در همه 
فاکتور های فنی عملکرد استانداردی داشت.  جذب معروف 
مسلما لازم بود، اما برای قهرمانی کافی نبود. در والیبال 
امروز جهان برای پیروزی نیاز به ابزار های متفاوتی است که 
مهم ترین سلاح داشتن بازیکنان دریافت کننده و همچنین 
پشت خط زن خوب و باکیفیت است. نباید از یاد برد که با 
توجه به همزمانی جام باشگاه های آسیا با اردو های تیم ملی 
شرایط برای استفاده از بازیکنان کمکی و مدنظر تندروان هم 
میسر نشد و با محدودیت های پیش آمده چند بازیکن کمکی 
به این تیم اضافه شدند که به خصوص بازیکنان کمکی در 
پست قدرتی زن، نتوانستند در فاکتور دریافت کمک آنچنانی 
بکنند.  سانتوری باشگاهی سرشناس در لیگ ژاپن به شمار 
می رود و تجربه چندین دوره شرکت در جام باشگاه های 
آسیا را دارد. من قبلا به همراه تیم فتح سابقه بازی و شکست 
در فینال جام باشگاه های آسیا مقابل تیم سانتوری ژاپن را 
داشته ام. به نظرم هدف تیم سانتوری به واسطه در اختیار 
داشتن ستاره تمام نشدنی مانند موزرسکی و همچنین جذب 
دی آرماس کوبایی از همان شروع مسابقات فینالیست شدن 
بود و پیش از بازی با شهداب در تمام دیدار های قبلی اش به 
پیروزی رسیده بود.   قطعا تندروان و کادر فنی شهداب بهتر 
از هر کسی از سطح آمادگی بازیکنان آگاه بوده اند، اما به نظرم 
تیم شهداب پس از شکست مقابل پلیس قطر، آمادگی ذهنی 
و روانی کافی برای مصاف با تیم سانتوری ژاپن را نداشت. 
متاسفانه انجام چند بازی ساده در دور مقدماتی به ضرر تیم 
شهداب تمام شد، چرا که بازیکنان شهداب، تیم های دیگر 
را دست کم گرفته بودند و در کل بدون بازی جدی در دور 
گروهی برسند.  باتوجه به محدودیت در جذب بازیکنان 
کمکی به دلیل تقارن زمانی با اردوی تیم ملی، بهتر بود 
کادرفنی شهداب به بازیکنان و تیمی که در ۲ سال اخیر 
قهرمان لیگ برتر شده اعتماد بیشتری می کرد. هرچند 
سعید معروف در پست خود یکی از بهترین های جهان است، 
اما باتوجه به هماهنگی بیشتر مهدی مهدوی با مهاجمان 
شهداب منطقی تر بود بیشتر از مهدوی استفاده شود. در کل 
دریافت اول ضعیت و عدم استفاده از توپ های برگشتی و 

بلند دلیل اصلی باخت مقابل سانتوری بود. 

رضا نوری پیشکسوت بسکتبال کشورمان در 
خصوص انتخاب سرمربی و وضعیت تیم ملی 

بسکتبال کشورمان صحبت کرد. 
   درباره انتخاب سرمربی خارجی و جدید 
تیم ملی بسکتبال و انتقاداتی که نسبت به 
این تصمیم فدراسیون بسکتبال مطرح شده 

چه نظری دارید؟
 شناختی از هاکان دمیر ندارم، اما در کل 
اعتقادی به مربی خارجی برای تیم ملی بسکتبال 
در کوتاه مدت ندارم و حضور این مربی ترکیه ای 
در بلندمدت برایم قابل قبول است. متاسفانه در 
سال های اخیر هیچ فرصتی به مربیان داخلی 
داده نشد و مصطفی هاشمی و سعید ارمغانی پس 
از برهه ای کوتاه از هدایت تیم ملی کنار گذاشته 
شدند. واقعا چه ابزار و امکاناتی به مربی ایرانی داده 
شد که انتظار معجزه داشته باشیم. در حال حاضر 
تعداد بسکتبالیست های باکیفیت و البته جوان در 
کشورمان زیاد است، اما با بهترین مربی جهان هم 
نمی توانیم انتظار معجزه و پیروزی مقابل اسپانیا و 
برزیل را در جام جهانی داشته باشیم. به نظرم اگر 
شانس هدایت تیم ملی در جام جهانی را به مربیان 
داخلی می دادیم خیلی بهتر بود، اما در هر صورت 
این تصمیم فدراسیون بسکتبال بوده و آن را به فال 

نیک می گیریم.
   مربی داخلی بهتر بود یا خارجی؟

 زمانی از بائرمن به عنوان سرمربی تیم ملی 
استفاده شد و باتوجه به حضور نسبتا بلندمدتش 
توانست ساختار دفاعی تیم ملی بسکتبال را به 
استاندار های جهانی نزدیک کرد و در کنار او 
مربیان ایرانی خوبی پرورش یافتند که هم اکنون 
جزو بهترین مربیان کشورمان به شمار می روند. 
حضور بلندمدت بائرمن دلیل اصلی تاثیرگذاری 
وی بود، اما واقعا در این ۳-۴ ماه تا جام جهانی 
نمی توانیم انتظار تغییر خاصی از دمیر داشته 
باشیم که مربیان داخلی نتوانند، انجام دهند.  بهتر 
بود از مربی داخلی در جام جهانی استفاده می شد 
به شرط آنکه ابزار لازم برای موفقیت در عرصه 
جهانی مانند فراهم کردن بازی های تدارکاتی 
متعدد با تیم های باکیفیت اروپایی، تقویت نیمکت 
فنی با جذب دستیاران و تمرین دهندگان خارجی 
خوب و... را مهیا کنیم. تا زمانی که هزینه نکنیم، 
نمی توانیم انتظار تحول و بازگشت به روز هایی 
را داشته باشیم که مثل آب خوردن ژاپن، چین، 
لبنان و کره جنوبی را می بردیم. پیروزی های اکثرا 
با اختلاف تیم ژاپن مقابل ما در ۲ سال گذشته 
ماحصل یک پروژه و برنامه ریزی بلندمدت است. 

 در مورد هت تریک تیم شهرداری گرگان 
در قهرمانی در لیگ برتر بسکتبال چه نظری 

دارید؟
 به نظرم تجربه بازیکنان تیم شهرداری در بازی 
فینال به بازیکنان جوان کاله چربید. کاله چوب کم 
تجربگی بازیکنانش را خورد، چراکه برای موفقیت 
در مراحل حساس حذفی و فینال باید تجربه 
بازی در چنین دیدار هایی را داشت. بازیکنان کاله 
اولین بار بازی در فینال را تجربه می کردند و آن 
هم مقابل تیمی که در ۲ سال اخیر قهرمان لیگ 
بوده و یکی از بهترین تیم های آسیاست. شهرداری 
گرگان هم از کادرفنی خوبی بهره می برد و در 
بازی فینال بازیکنان ایرانی و خارجی این تیم 

عالی کار کردند.

محمدرضا دامغانی 
 کارشناس والیبال 

نوری:  
بهتر بود از مربی 

داخلی در جام جهانی 
استفاده می شد

محمد مصلایی پور رئیس کمیته داوران فدراسیون کشتی از 
عملکرد داوران در رقابت های جام تختی دفاع کرد و گفت: اشتباه 
داوری در ۲ مبارزه، عملکرد خوب داوران جام تختی را تحت تاثیر 

قرار داد.
  اتفاقات 

محمد مصلایی پور در گفت وگو با ایسنا، درباره اتفاقات داوری در 
رقابت های کشتی آزاد جام تختی، اظهار کرد: مسابقات انتخابی تیم 
ملی در سال قبل از المپیک نسبت به سال های دیگر از اهمیت بیشتری 
برخوردار است. رقابت های کشتی آزاد جام تختی نیز به عنوان یکی از 
مراحل اصلی انتخابی تیم ملی از این قاعده مستثنی نبود. به همین 
دلیل کمیسیون داوران به عنوان مرجع چیده مان داوران در مسابقات، 
از بهترین داوران خود که شامل ۴ داور ۱S و ۱۸ داور درجه یک 
بین المللی که همگی سابقه قضاوت در مسابقات جهانی، قاره ای، جام 
جهانی و تورنمنت های بین المللی را داشتند در این مسابقه استفاده 
کرد. رئیس کمیته داوران فدراسیون کشتی، افزود: در رقابت های جام 
تختی در مجموع ۱۴۶ کشتی گیر شرکت داشتند و ۱۷۶ مبارزه کشتی 
برگزار شد که از این تعداد تنها در یک مبارزه شاهد جابه جایی برنده 
و بازنده بودیم و در یک کشتی نیز سهل انگاری و عدم توجه کافی از 

سوی رئیس تشک جهت چک  کردن آیدی کارت کشتی گیر رخ داد.
  اشتباهات 

وی خاطرنشان کرد: درباره اشتباه داوری در مبارزه سنگین وزن، 
با توجه به جلسه ای که کمیسیون داوران با کادر فنی مسابقات 
داشت، تصمیم گرفته شد هر کجا اشتباه داوری موثر در نتیجه 
نهایی یک مبارزه صورت گرفت، به کادر فنی جهت تصمیم گیری در 
مورد آن کشتی اطلاع رسانی گردد. مصلایی پور، تصریح کرد: این 
موضوع اتفاق جدیدی نیست، چراکه در دوره های قبل نیز شاهد 
این بودیم که کادر فنی تصمیم به برگزاری ۳ مسابقه می گرفت و 
نفر منتخب کسی بود که ۲ از ۳ مسابقه را برنده می شد. در موارد 
انتخابی تیم ملی تنها منافع ملی در نظر گرفته می شود و تصمیم 
گیری ها تنها در جهت انتخاب بهترین نفر جهت اعزام به مسابقات 
جهانی و در نهایت المپیک است. عضو کمیسیون داوری اتحادیه 
جهانی کشتی، ادامه داد: به اعتقاد من در وزن ۱۲۵ کیلوگرم بعد 
از محرز شدن اشتباه داوری، کادر فنی و در راس آن فدراسیون 
کشتی بهترین تصمیم را در آن لحظه جهت تجدید مسابقه اتخاذ 
کرد اما در مورد داوری آن مسابقه باید گفت هر چند اشتباه داوری 
کاملا مشهود و فاحش بود و هیچگونه توجیهی نداشت اما ما شاهد 

اینچنین اشتباهاتی در مسابقات جهانی و حتی المپیک نیز بوده 
ایم که فیلم های آن نیز جهت آموزش در اختیار داوران قرار داده 

شده است.
  تصمیم گیری 

مصلایی پور درباره بی سابقه بودن تصمیم گیری در برگزاری 
مجدد مبارزه سنگین وزن گفت: صد در صد بعد از اعلام برنده و 
بازنده به هیچ وجه نتیجه قابل برگشت نیست اما در مورد جام تختی 
به عنوان رقابت های انتخابی تیم ملی، این تصمیم قبل از مسابقات 
و با هدف تعیین بهترین نفرات اتخاذ شده بود. رئیس کمیته داوران 
فدراسیون کشتی، درباره اشتباه عجیب کشتی گرفتن کشتی گیر 
۸۶ کیلویی عراق مقابل کشتی گیر وزن ۷۴ کیلوگرم ایران، 
خاطرنشان کرد: هرچند این اشتباه و کوتاهی از سوی رئیس تشک 
انجام شد و سهل انگاری در چک کردن آیدی کارت ورزشکار عراقی 
رخ داد اما به نظر من شیطنت هایی نیز از سوی تیم عراقی صورت 
گرفته است، چراکه رئیس تشک از کشتی گیر عراقی نامش را پرسید 
و او نیز آن را تایید کرد. رئیس تشک نیز به همین اکتفا کرد و دیگر 

آیدی کارت کشتی گیر مورد نظر را چک  نکرده است. 
وی ادامه داد: متاسفانه در روزهای اخیر شاهد این بودیم این دو اشتباه 
کل زحمات داوران جام تختی را تحت الشعاع قرار داده است و متاسفانه 
از سوی چند صفحه در فضای مجازی و بیشتر در جهت جذب مخاطب 
بوده است. این اتفاق از سوی افرادی که هیچ گونه اطلاعات کافی در امر 

داوری نداشته اند صورت گرفته است.

مصلایی پور:

 تکرار مبارزه سنگین وزن اتفاق جدیدی نبود

خط و نشان 
سنگین وزن ایران 
برای غول کوبایی

فینال جام حذفی فوتبال ایران بین تیم های فوتبال استقلال و پرسپولیس در ورزشگاه آزادی 
برگزار شد. داربی ۱۰۱ فوتبال ایران بین تیم های فوتبال استقلال و پرسپولیس در فینال جام حذفی 
از ساعت ۱۹:۴۵ در ورزشگاه آزادی آغاز شد.پرسپولیس دیروز با ترکیب علیرضا بیرانوند، دانیال 
اسماعیلی فر )فرشاد فرجی(، علی نعمتی، سروش رفیعی )سینا اسدبیگی(، مرتضی پورعلی گنجی، 
مهدی ترابی، میلاد سرلک، وحید امیری )کاپیتان(، سعید صادقی )امید عالیشاه(، گئورگی 
گولسیانی و عیسی آل کثیر به میدان رفت.همچنین استقلال با ترکیب سید حسین حسینی، 
محمدحسین مرادمند، رافائل سیلوا، جعفر سلمانی )ابوالفضل جلالی(، صالح حردانی، روزبه چشمی 
)زبیر نیک نفس(، آرش رضاوند )آرمان رمضانی(، سعید مهری، مهدی قایدی، ارسلان مطهری 

)پیمان بابایی( و محمد محبی )سجاد شهباززاده( مقابل پرسپولیس صف آرایی کرد.
نیمه اول

دقیقه ۷: عیسی آل کثیر در گوشه محوطه جریمه استقلال صاحب یک موقعیت خوب شد اما نتوانست به خوبی از این فرصت استفاده کند و در حالی که مدافع آبی پوشان مقابل وی ایستاده بود یا زدن شوت توپ 
را به وی کوبید.

دقیقه ۱۰: استقلالی ها نیز در دقیقه دهم صاحب یک موقعیت مناسب شد که ارسال آبی پوشان توسط مدافعان پرسپولیس دفع شد تا توپ به ارسلان مطهری نرسد و این موقعیت از دست برود.
دقیقه ۲۱: محمد محبی با پاس ارسالی مدافع چپ استقلال یک موقعیت خیلی خوب را در محوطه جریمه پرسپولیس به دست آورد و با پای چپ را روانه زاویه مخالف دروازه پرسپولیس کرد که توپ به صورت 

خطرناک از کنار تیرک دروازه به بیرون رفت.
دقیقه ۲۵: پیمان بابایی در این دقیقه توانست توپ را مدافع پرسپولیس بدزدد و با خلق یک ضد حمله و پاس کات بک، ارسلان مطهری را در یک موقعیت مناسب قرار دهد و این مهاجم با شوتی سنگین علیرضا 

بیرانوند را مجبور به واکنش کند و در نهایت توپ به کرنر برود.
دقیقه ۲۹، گل برای پرسپولیس: ارسال توپ دانیال اسماعیلی فرتوسط صالح حردانی دفع شد که مهدی ترابی پشت محوطه جریمه توپ را به دست آورد و توانست با یک ضربه سنگین و زیبا دروازه سید حسین 

حسینی را باز کند و شادی را به هواداران پرسپولیس هدیه دهد.
دقیقه ۳۵: در این دقیقه پرتاب اوت وحید امیری در محوطه جریمه نصیب سروش رفیقی شد که با ضرفه ای کم دقت توپ را به بالای دروازه استقلال فرستاد.

دقیقه ۴۰: شوت دیدنی و کات دار سعید مهری از پشت محوطه جریمه پرسپولیس به تیرک دروازه علیرضا بیرانوند ساییده شد و آه از نهاد استقلالی ها بلند شد.
دقیقه ۴۳: از پشت جریمه استقلال شوت سنگین سرلک در محوطه شش قدم استقلال به زمین خورد و حسینی به سختی توانست توپ را دفع کند اما مهاجمان پرسپولیس نتوانستند از ریباند توپ استفاده و 

توپ دفع شده را به گل تبدیل کنند.
نیمه دوم:

دقیقه ۵۰: آرش رضاوند با یک پاس زیبای در عمق مهدی قائدی را در موقعیت تک به تک قرار داد که با خروج فوق العاده علیرضا بیرانوند فضای مناسب دروازه بسته شد و توپ تک به تک توسط دروازه بان 
پرسپولیس دفع شد تا باز هم استقلالی ها در حسرت گل بمانند.

دقیقه ۵۱: مهدی قائدی در گوشه محوطه جریمه پرسپولیس شوت پر قدرتی را روانه دروازه پرسپولیس کرد که با فاصله اندکی به بیرون رفت.
دقیقه ۷۶: در این لحظه برای سعید صادقی موقعیت مناسب شوت زنی به وجود آمد اما نتوانست به خوبی از این فرصت استفاده کند و شوت وی با فاصله نه چندان زیادی هدر رفت.

دقیقه ۵+۹۰: مهدی ترابی ضربه سعید مهری به تیرک دروازه را جبران کرد و با ضربه موزی شکل توپ را به تیرک دروازه حسینی زد.
دقیقه ۱۱+۹۰، گل برای استقلال: سعید مهری ضربه ایستگاهی را از سمت چپ دروازه پرسپولیس به محوطه جریمه فرستاد و محمد مرادمند به زیبایی با ضربه سر توپ را چکشی به زمین زد و علیرضا بیرانوند 

هرچقدر خود را کش داد نتوانست توپ را از گوشه دروازه بیرون بکشد تا هواداران استقلال سر از پا نشناسند و بازی به وقت اضافه برود.
وقت اضافه:

دقیقه ۹۲: مهدی ترابی ضربه کاشته ای را که برای پرسپولیس به دست آمده بود از دست داد و یک موقعیت دیگر برای قرمزپوشان از دست رفت.
دقیقه ۱۰۱: در این دقیقه پرسپولیسی ها توپ را از طریق ضربه ایستگاهی به محوطه جریمه استقلال ارسال کردند که فرشاد فرجی توپ را با ضربه سر به شکلی خطرناک از کنار دروازه آبی پوشان به بیرون زد و 

نتوانست گل دوم را برای شاگردان یحیی رقم بزند.
دقیقه ۱۰۸: توپ ارسالی به محوطه جریمه استقلال با ضربه سر خطرناک امید عالیشاه به بیرون رفت و باز هم دست پرسپولیس از رسیدن به گل کوتاه ماند.

دقیقه ۱۱۱: وحید امیری در این دقیقه از بازی توپ را به خوبی در محوطه جریمه به سینا اسدبیگی رساند و این بازیکن در حالی که می توانست به راحتی دروازه حسینی را باز کند توپ را از کنار دروازه روانه اوت کرد.
 دقیقه ۱۱۵: امید عالیشاه از سمت راست دروازه استقلال ضربه ایستگاهی را به سمت دروازه حسینی ارسال کرد که با اشتباه مدافعان و دروازه بان استقلال توپ بدون اینکه به کسی برخورد کند به تور چسبید تا 

استقلالی ها باز هم از حریف خود عقب بیافتند و شاگردان یحیی خود را بیش از هر زمان دیگری به کسب دومین جام در این فصل نزدیک ببینند.

شیرین ترین فصل تاریخ پرسپولیس 

جام حذفی هم سرخ شد 
استقلال۱ - پرسپولیس ۲

پرسپولیس هم دربی را برد هم قهرمان شد


